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∆ΗΜΟΤΙΚΟ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ 

ΠΕΡΙΛΗΨΗ ΣΥΝΕ∆ΡΙΑΣΗΣ 13ης/2015 

Πέµπτη 27 Αυγούστου 2015,  20:00 

∆ΗΜΟΤΙΚΟΙ ΣΥΜΒΟΥΛΟΙ ΠΡΟΕ∆ΡΟΙ ΣΥΜΒΟΥΛΙΩΝ 

1. Οικονοµάκου Μαρία 12. Γυφτέας Ηλίας 21. Κουτίβας Ηλίας  ∆ΗΜΟΤΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 

2. Αδαµόπουλος Ιωάννης 13. ∆ηµητρούλιας Γεώργιος 22. Λιάππα Χρυσή 30. Μπρεδήµας Θεόδωρος 1. Φοίφα Τασία  (ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ) 

3. Αλούπης Παναγιώτης 14. ∆ηµόπουλος ∆ηµήτριος 23. Μάκαρης Εµµανουήλ - Λεονάρδος 31. Νιάρχος Αναστάσιος  

4. Αντωνόπουλος Μιχαήλ 15. Ηλιόπουλος Αθανάσιος 24. Μαρινάκης Σαράντος 32. Ντίντα Παναγιώτα  

5. Βασιλόπουλος Αθανάσιος 16. Θεοφιλόπουλος Ιωάννης 25. Μιχαλόπουλος Σωτήριος 33. Οικονοµάκος ∆ηµήτριος ΕΚΠΡΟΣΩΠΟΙ 

6. Βγενής Χαράλαµπος  26. Μπάκας Ιωάννης 34. Πολίτης ∆ηµήτριος ΤΟΠΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 

7. Βεργινάδη Μαρία 17. Καντζιλιέρη Χριστίνα - Ελευθερία 27. Μπασακίδης Νικόλαος 35. Σταµατόπουλος Ευστάθιος 1. Κουρνέτας Θεόδωρος (ΑΓ. ΦΛΩΡΟΥ) 

8. Βεργόπουλος ∆ηµήτριος 18. Καραγιάννης Ανδρέας  36. Φάβας Γεώργιος  

9. Βουτσής Γεώργιος 19. Καρατζέας Παναγιώτης 28. Μπεχράκης Σταµάτης   

10. Γεωργακίλας Κων/νος 20. Καρβέλης Γεώργιος 29. Μπουζιάνης Παύλος 37. Χριστόπουλος Ιωάννης  

11. Γιαννόπουλος Παναγιώτης     

 
 

 ΑΡ. ΑΠΟΦ.ΑΡ. ΑΠΟΦ.ΑΡ. ΑΠΟΦ.ΑΡ. ΑΠΟΦ.    ΑΡ. ΘΕΜ. ΤΙΤΛΟΣ ΘΕΜΑΤΟΣ Π Ε Ρ Ι Λ Η Ψ Η    Θ Ε Μ Α Τ Ο Σ  

  Γενικά πριν την ηµερήσια διάταξη. 

 

Στην αρχή της συνεδρίασης η κα ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ εκφράζει τα συγχαρητήρια του 
Σώµατος στα παιδιά που πέρασαν σε ΤΕΙ και ΑΕΙ και ακολούθως από Μέλη του 
Σώµατος τίθενται τα εξής θέµατα και ερωτήµατα και δίνονται οι σχετικές 
απαντήσεις: 

 

ΜΑΚΑΡΗΣ 

- Χρόνια Πολλά στο ∆ήµαρχο για την εορτή του. 

- Τελειώνει το Καλοκαίρι και η παραλία παρουσιάζει µια εικόνα για την οποία δεν 
πρέπει να είναι ευχαριστηµένη η ∆ηµοτική Αρχή. Η Ναυαρίνου, από έναν 
επικίνδυνο δρόµο που είναι αυτή τη στιγµή, όπου συνωστίζονται αυτοκίνητα, 
πεζοί και ποδηλάτες, πρέπει να µετατραπεί σε ένα δρόµο αναψυχής. Πότε θα 
πάρουµε µέτρα; Όταν θα θρηνήσουµε θύµατα; Επιλέγουµε για την παραλία 
σηµειακά έργα ανάπλασης, χωρίς να υπάρχει ένα συνολικό σχέδιο. 

13 
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- Ο  αιγιαλός και η  παραλία ήταν  για  µια  ακόµα  φορά  πεδίο δόξης  λαµπρόν 
για κάθε είδους αυθαιρεσία και παρανοµία, µε αποτέλεσµα να περιορίζεται ο 
δηµόσιος χαρακτήρας της παραλίας, να αλλοιώνεται το τοπίο και να 
υποβαθµίζεται το προσφερόµενο τουριστικό προϊόν και η ∆ηµοτική Αρχή  
απούσα και σε αυτή  την περίπτωση, δηλώνοντας αναρµόδια. Έχουµε προτείνει 
να συνταχθεί ένας κανονισµός λειτουργίας της παραλίας και του αιγιαλού και 
πρέπει από τώρα που τελειώνει το Καλοκαίρι, να δηµιουργηθεί µια 
διαπαραταξιακή επιτροπή η οποία θα αξιολογήσει προτάσεις και ιδέες, µε σκοπό 
να γίνει ένας αρχιτεκτονικός διαγωνισµός ανάδειξης των παραλιών.  

- Μια σηµαντική έλλειψη της Καλαµάτας είναι η απουσία από τους δηµόσιους 
χώρους αυτόµατου εξωτερικού απινιδωτή. Είναι ένα µηχάνηµα το οποίο µπορεί 
να διαγνώσει και να θεραπεύσει άµεσα ανθρώπους που έχουν υποστεί 
καρδιακή ανακοπή.  

- Σε συνεδρίαση των εκπροσώπων των µειοψηφιών του ∆ηµοτικού Συµβουλίου 
συµφωνήσανε όλοι, και ο εκτελεστικός διευθυντής κ. Τσατσούλης, ότι 
χρειάζεται, ακόµα και την ύστατη ώρα, στην Επιτροπή Πολιτιστικού 
Σχεδιασµού να µπούνε εκπρόσωποι από όλες τις παρατάξεις.  Θα προχωρήσετε 
σε αυτή την προτροπή του κ. Τσατσούλη, µιας και είναι οµόφωνη η άποψη 
των µειοψηφιών επί του θέµατος;  

 

ΟΙΚΟΝΟΜΑΚΟΣ 

Έχουµε µια πρωτοφανή ουσιαστικά επίθεση στην ελεύθερη έκφραση από τη 
∆ηµοτική Αρχή, µε το κατέβασµα πανώ για απεργίες ή για εκλογές ή για µεγάλα 
σηµαντικά πολιτικά γεγονότα. Κατά τη γνώµη µας, πρέπει  οι  πολιτικές  
δυνάµεις και οι παρατάξεις να είναι ελεύθερες στο να διακινούν τις ιδέες τους  µε  
αυτό τον τρόπο και όταν µπαίνει το εµπορικό κοµµάτι από επιχειρήσεις ή 
οτιδήποτε άλλο εκεί να εφαρµόζεται και ο Νόµος και να παίρνονται τα αντίστοιχα 
µέτρα. Τι πρόκειται να κάνει η ∆ηµοτική Αρχή  κατά την προεκλογική περίοδο γι’ 
αυτό το θέµα, αλλά και από κει και µετά να βρεθεί µια κοινή συνισταµένη, γιατί 
αλλιώς θα οδηγηθούµε σε µια σύγκρουση χωρίς λόγο γι’ αυτού του είδους τα 
θέµατα.  

 

ΜΠΡΕ∆ΗΜΑΣ 

- Ένα αίτηµα των Καλαµατιανών είναι η σύνδεση της νέας εισόδου µε αστική 
συγκοινωνία, όπου εκεί βρίσκεται η Αστυνοµία, το ΒΙΟΠΑ, το Κοινωνικό 
∆ηµοτικό Παντοπωλείο και άλλες Υπηρεσίες. Είναι αναγκαία η εκπόνηση µιας 
σχετικής προµελέτης και παρακαλούµε να έχουµε τις απόψεις σας.  

- Θα θέλαµε ενηµέρωση  για το θέµα της αµφιδρόµησης των οδών Βασιλέως 
Γεωργίου και Ακρίτα, η οποία άρχισε, απ’ ότι πληροφορούµαι, σήµερα.  
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- Προ τριηµέρου υπέστην θύµα αδίκου φραστικής επιθέσεως από 
καταστηµατάρχη, διότι µου είπε ότι του είπαν απ’ το ∆ήµο ότι εγώ ζήτησα να 
αφαιρεθούν τα καθίσµατα έξω απ’ τα καταστήµατά τους, ενώ απεναντίας, 
όπως ξέρετε, σας ζήτησα να τοποθετηθούν και επί της πλατείας, µε σκοπό να 
εξυπηρετούνται οι καταστηµατάρχες. Θα παρακαλούσα, κ. ∆ήµαρχε, επ’ αυτού 
να έχω µία συνοπτική απάντησή σας, έτσι ώστε να µην υφιστάµεθα άδικες 
επιθέσεις και να δηµιουργούνται άδικες εντυπώσεις.    

 

ΑΝΤΩΝΟΠΟΥΛΟΣ 

- ∆όθηκε µία κλήση σε δηµότη, ο οποίος, λέει, πάρκαρε πάνω στις διαχωριστικές 
γραµµές, της οριοθέτησης των χώρων στάθµευσης. Ο συγκεκριµένος είχε 
πληρώσει και όταν µπήκε µέσα βρήκε τη µοναδική θέση και πάρκαρε εκεί και 
έµαθα ότι το ίδιο έγινε και µε άλλους. Όταν ο άλλος πληρώνει και παρκάρει σε 
χώρο που δεν είναι ακριβώς οριοθετηµένος, θα πρέπει να πάρει µια κλήση; Θα 
πρέπει να το δείτε και νοµίζω ότι µπορείτε και να το διευθετήσετε. 

- Υπάρχει πρόβληµα µε το δρόµο Καλαµάτα – Κιτριές, για τον οποίο είχατε πει 
ότι θα δείτε τη µελέτη µε τις Τεχνικές Υπηρεσίες. Να δούµε τις εναλλακτικές 
λύσεις για το έργο αυτό που θα βοηθήσει γενικότερα την περιοχή. 

- Τι θα γίνει µε τη µείωση ή, αν θέλετε, µε την υπερκοστολόγηση των δηµοτικών 
τελών; Έχετε πει ότι υπάρχει µια στασιµότητα όσον αφορά στην αύξηση των 
τελών, η οποία στην ουσία είναι µια υψηλή υπερκοστολόγηση, αφού οι 
υπηρεσίες που εµείς προσφέρουµε σαν ∆ήµος κοστίζουν πολύ λιγότερο απ’ ότι 
πριν κάποια χρόνια. 

 

∆ΗΜΑΡΧΟΣ 

Παρακαλώ, βάλτε τα θέµατα στην ηµερήσια διάταξη. ∆εν γίνεται να αγορεύουµε 
για ένα θέµα όπως θέλουµε εµείς. 

Κυρία Πρόεδρε, δεν είναι έλεγχος. Αυτά είναι θέµατα ηµερήσιας διάταξης.  

 

ΑΝΤΩΝΟΠΟΥΛΟΣ 

- Κύριε ∆ήµαρχε, έχετε δίκιο, αλλά εµείς δεν µιλάµε µε τα κανάλια, όπως µιλάτε 
εσείς. ∆εν έχουµε τέτοιες δυνατότητες. Εσείς συναλλάσσεστε µε τα κανάλια και 
µιλάτε µε τα κανάλια. Εµείς µιλάµε µε τους δηµότες και τη ∆ηµοτική Αρχή. 

- Λοιπόν, η ∆ηµοτική Αρχή θα µπορέσει να κατεβάσει το κόστος των τελών της 
καθαριότητας, δεδοµένου ότι είναι ανταποδοτικά και δεδοµένου ότι έχουνε 
µειωθεί σηµαντικά τα έξοδα;  
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∆ΗΜΗΤΡΟΥΛΙΑΣ 

- Για ποίο λόγο δίνει η ∆ηµοτική Αρχή το 2016 40.000 € για τη συνοικιακή 
κοµποστοποίηση, τη στιγµή που δεν ξέρουµε ποια είναι η συµµετοχή στο 
πρόγραµµα από τους κατοίκους και όπως έχουµε πει γίνεται πληµµελής 
συντήρηση των κάδων. Την ίδια στιγµή δίνετε 6.000 ευρώ για τους απόρους 
και 33.000 ευρώ επιχορηγήσεις σε Αθλητικά Σωµατεία.  

- Πρέπει να ξεκαθαρίσει ο ∆ήµος τι θεωρεί ρύπανση. Έβαλε πρόστιµα στα 
γραφεία κηδειών, επειδή κάνουν παράνοµη επικόλληση των χαρτιών και αφήνει 
κάποιους άλλους να κρεµάνε κάποια κουρέλια από δω και από κει. Αυτά τα 
κουρέλια (πανώ, κτλ.), νοµίζω ότι είναι ρύπανση και αυτό.     

- Για ποιο λόγο σταµάτησαν τα έργα στην Ανάσταση τον Αύγουστο ή γιατί δεν 
ξεκινήσανε τα έργα τον Οκτώβριο;  

 

ΣΤΑΜΑΤΟΠΟΥΛΟΣ 

- Με αφορµή την κατανοµή των ωρών στα Αθλητικά Σωµατεία, στα στάδια της 
πόλης, ανακύπτει ζήτηµα κατασκευής ενός προπονητικού κέντρου. Τι 
προτίθεται να κάνει η ∆ηµοτική Αρχή για το θέµα αυτό; Υπενθυµίζω ότι η 
τελευταία τοποθέτηση του κ. ∆ηµάρχου για το ζήτηµα αυτό ήταν ότι στην 
ανάγκη θα ληφθεί και δάνειο προκειµένου να φτιαχτεί ένα προπονητικό κέντρο 
ή ένα στάδιο που να είναι αξιοπρεπές. Επίσης, παρατήρησα ότι οι αθλούµενοι 
που δεν εντάσσονται σε Σωµατεία,  δεν έχουν πρόσβαση στους χώρους αυτούς 
και µοιραία περιορίζονται σε κάποια άλλα περιφερειακά µικρά γήπεδα. 

- Τέθηκε υπόψη µας µια καταγγελία σε σχέση µε το στέγαστρο του γηπέδου του 
Ασπροχώµατος, όπου υπάρχει ζήτηµα στατικής επάρκειας. Τι προτίθεται να 
κάνει ο ∆ήµος για τον έλεγχο των αθλητικών εγκαταστάσεων από 
πολεοδοµικής – στατικής απόψεως, προκειµένου να διαπιστωθεί αν υπάρχουν 
επικίνδυνες κατασκευές; 

 

ΑΛΟΥΠΗΣ 

- ∆ιατίθεται, για τους παρακάτω λόγους, η ∆ηµοτική Αρχή να 
επαναδηµοπρατήσει τη σύµβαση για τη λειτουργία κινητής µονάδας 
επεξεργασίας ΑΣΑ; Πρόκειται για µια σύµβαση η οποία έχει κόστος 
2.000.000,00 € ετησίως και είναι µια σύµβαση η οποία µε διάφορους τρόπους 
διατηρείται επί τρία χρόνια και αφετέρου προκύψαν καινούργια στοιχεία, τα 
οποία είναι ανησυχητικά και επικίνδυνα. Πρόσφατα διαπιστώθη, πλέον απ’ τη 
διαπιστωµένη επί τόσο καιρό και συνεχιζόµενη παρανοµία του αναδόχου, που 
δεν ξέρω και από πού αντλεί τη δυνατότητα αυτής της παρανοµίας, η 
αυθαίρετη και αντισυµβατική λειτουργία και αποµάκρυνση µεγάλης ποσότητος 
υπολείµµατος. Μιλάµε για µια σηµαντική απώλεια 900 δεµάτων. 
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- Στον κόµβο Ασπροχώµατος, κάποιος που εισέρχεται από το Καλάµι, το λογικό 
είναι να πηγαίνει προς το Νοσοκοµείο και στον πρώτο κόµβο που θα µπορεί να 
είναι ανοιχτός, να γυρίσει, πράγµα που δεν κάνει κανένας. Υπάρχει διάθεση να 
µελετηθεί σοβαρά το σύνολο του κόµβου Ασπροχώµατος;  

 

ΓΕΩΡΓΑΚΙΛΑΣ 

Στο δρόµο προς την Πολιανή γίνονται συνεχώς κατολισθήσεις …  

 

∆ΗΜΑΡΧΟΣ 

Αν είναι ένα ζήτηµα µείζον να ’ρθει θέµα στην ηµερήσια διάταξη. Αυτή τη στιγµή 
γίνεται παρέκκλιση στην ηµερήσια διάταξη και εσείς καθόσαστε εκεί πέρα και τα 
ακούτε όλα αυτά και λέτε: «ελάτε και εσείς και ελάτε και εσείς». Κι εγώ µπορώ 
να κάνω τον καλό, τον αγαπητό στους συναδέλφους. 

  

ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ 

Μα δεν υπάρχει τέτοια διάθεση, ποιος θα είναι καλός και ποιος όχι, κε ∆ήµαρχε. 
Αν είναι δυνατόν.  

 

∆ΗΜΑΡΧΟΣ 

Να τηρείτε τη διαδικασία. Τριπλάσιες ερωτήσεις απ’ ότι προβλέπει ο Κανονισµός. 
Αυτό γίνεται σε κάθε συνεδρίαση.  

 

ΓΕΩΡΓΑΚΙΛΑΣ 

Είναι έκτακτο και σοβαρό.  

Έγινε κατολίσθηση και παραλίγο να σκοτωθούν οι επιβάτες διερχόµενου 
αυτοκινήτου. Ο δρόµος αυτός είναι της αρµοδιότητας της Περιφέρειας, αλλά, ο 
∆ήµος µπορεί να συνδράµει στη διαδικασία αυτή µε την Τεχνική Υπηρεσία, 
προκειµένου να εξαναγκάσουµε την Περιφέρεια να ασχοληθεί µε το θέµα. Ξέρω 
ότι υπάρχει ένα κονδύλι και µπορεί πραγµατικά να αξιοποιηθεί γρήγορα και να 
γίνουν κάποιες εργασίες πρόληψης.  

 

ΜΠΕΧΡΑΚΗΣ 

- Έχουµε συµφωνήσει ότι για να υπάρχει η δηµοκρατία µες στο ∆ηµοτικό 
Συµβούλιο πρέπει να δίνεται και ένας µικρός χρόνος στην αντιπολίτευση. ∆εν 
µπορεί να γίνεται ένα ∆ηµοτικό Συµβούλιο κάθε µήνα και να λέµε ότι είναι 
δηµοκρατικό αυτό.  
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- Μας ενηµερώνουν Πρόεδροι µικρών χωριών ότι είναι εγκαταλειµµένοι στην 
τύχη τους και δεν βοηθιούνται να παίξουν το ρόλο τους, µε αποτέλεσµα να 
µειώνεται ο θεσµός συνολικά. Συγκεκριµένα, έχω πληροφόρηση ότι το  γήπεδο 
στα Κερασούλια της Τ.Κ. Πηγών, δεν έχει ρεύµα για να µπορεί όλος αυτός ο 
κόσµος, όλο το Καλοκαίρι, να αθλείται και να δίνει αυτή την αξία την επιπλέον 
στην περιοχή που µαζεύει κόσµο, νεολαία, κλπ. και αναγκάζονται να βάζουν 
γεννήτρια. Επίσης, τα χόρτα έχουνε βγει στους δρόµους και απειλούν οι οδηγοί 
των µέσων µεταφοράς ότι θα σταµατήσουν και θα διακόψουν τα δροµολόγια. 
Ο «Καλλικράτης» δεν είναι φτιαγµένος  να καταπιέζει έτσι ασύστολα, µε αυτό 
τον τρόπο, τα χωριά και τους Προέδρους. Πρέπει να το δείτε, κ. ∆ήµαρχε, 
πρέπει να τους δώσετε εξουσία, πρέπει να τους βοηθήσετε, ώστε να µπορέσει 
να γίνει αυτή που λέµε, επιτέλους, η ενδοδηµοτική αποκέντρωση, για να 
µπορούν να παίξουν και αυτοί το ρόλο τους και το χαρακτήρα που πηγάζει απ’ 
την Τοπική Αυτοδιοίκηση. 

 

ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ (∆ιαβάζει έγγραφες ερωτήσεις του κ. ΒΟΥΤΣΗ) 

- Στην Τοπική Κοινότητα Πηγών υπάρχουν αθλητικές εγκαταστάσεις όπου κάθε 
Καλοκαίρι διεξάγονται αγώνες και δεν έχουν ρεύµα. Σκέπτεται η ∆ηµοτική Αρχή 
να κάνει τις απαραίτητες ενέργειες ώστε νοµιµοποιηθούν οι εγκαταστάσεις και 
να ηλεκτροδοτηθούν;  

- Μετά από δύο άκαρπους διαγωνισµούς, πως σκέπτεται η ∆ηµοτική Αρχή να 
αξιοποιήσει τον Τουριστικό Ξενώνα Ταϋγέτου; Επίσης, υπάρχουν πληροφορίες 
για κλεψιές και λεηλασίες στο συγκεκριµένο χώρο. 

 

ΧΡΙΣΤΟΠΟΥΛΟΣ 

- Λήγουν οι συµβάσεις καθαριότητας ορισµένου χρόνου  και  από το σχολικό 
έτος 2015-’16 το Ίδρυµα Νεότητας δεν  θα  υπογράφει τις συµβάσεις.  Είναι 
ένα ζήτηµα που απασχολεί το  σύνολο  των  ∆ήµων  και  επειδή  τα  σχολεία 
θα ξεκινήσουν κανονικά στις 11 του µηνός,  χρειάζεται µια µεγάλη  
προεργασία. Ή θα πρέπει να υπογραφούν οι συµβάσεις µε τους ∆ήµους και δεν 
ξέρω πώς θα πληρώνονται ή θα πρέπει να γίνει µια παράταση. Πρέπει να 
υπάρχει µια παρέµβαση και απ’ το ∆ήµο Καλαµάτας, προκειµένου να λυθεί αυτό 
το θέµα.  

- Η ∆ηµοτική Αρχή έχει αναλάβει τις πρωτοβουλίες εκείνες προκειµένου να 
γίνουν µικρές παρεµβάσεις, παρά  την  ισχνή  χρηµατοδότηση που  υπάρχει 
στη Σχολική Επιτροπή, για την εύρυθµη λειτουργία έναρξης των σχολικών 
µονάδων και τι γίνεται µε το 8ο ∆ηµοτικό; Θα λειτουργήσει στο καινούργιο 
κτίριο τώρα;   
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ΜΠΑΣΑΚΙ∆ΗΣ 

Οι αθλητικές εγκαταστάσεις, κατά βάση, χρησιµοποιούνται από τα Σωµατεία. 
Στην περίπτωση, όµως, που το κοινό θέλει να τις χρησιµοποιήσει απαιτείται η 
παρουσία γυµναστή.  Άλλωστε και ο αθλητικός νόµος αυτό επιβάλλει και γι’ αυτό 
και υπάρχουν και τα προγράµµατα µαζικού αθλητισµού, όπου µέσα από αυτά ο 
αθλητικός οργανισµός προσλαµβάνει γυµναστές και ικανοποιεί τις ανάγκες των 
συνδηµοτών µας.  

 

ΜΑΡΙΝΑΚΗΣ 

- ∆εν χρειάζεται, κε Μπεχράκη, τέτοιου είδους υπερβολικός τόνος. Με τον 
αξιότιµο κ. Πρόεδρο των Πηγών έχουµε τακτική επικοινωνία. ∆εν τίθεται θέµα 
περί καθαρισµού του δρόµου γιατί πρόσφατα καθαρίστηκε. Θεωρώ ότι η 
επικοινωνία που είχε ίσως ήτανε παλαιότερη και υπερέβαλε. 

- Τα Κερασούλια είναι µια κατασκευή η οποία δεν ηλεκτροδοτήθηκε ποτέ. 
Προφανώς υπάρχουν κάποια προβλήµατα εκεί. Παρ’ όλα αυτά όµως, ο ∆ήµος 
υποστηρίζει τις αθλητικές εκδηλώσεις όλα τα χρόνια. Για το θέµα της 
ηλεκτροδότησης να δούµε κατά πόσο είναι δυνατόν.  

 

ΒΑΣΙΛΟΠΟΥΛΟΣ 

- Ο ∆ήµος Καλαµάτας καταβάλλει περί τα 2.000.000,00 € για τη διαχείριση των 
απορριµµάτων του. Ειδικά τώρα, από τον Ιούλιο του 2015 και µετά, αντί για 
13% ΦΠΑ για τη διαχείριση των απορριµµάτων θα πληρώνουµε 23%. Οπότε 
έχουµε ένα συν 10%.  Αν αναλογιστούµε ότι έχουνε µειωθεί σηµαντικά και τα 
έσοδα που εισπράττει η Οικονοµική Υπηρεσία, είναι αδιανόητο το να κάνουµε 
µείωση. Ελπίζουµε να καταφέρουµε να µειώσουµε τον όγκο ή να 
προµηθευτούµε δικά µας µηχανήµατα, προκειµένου να µειωθεί το κόστος που 
καταβάλλουµε.  

- Έχουµε διαθέσει 300 οικιακούς κοµποστοποιητές και αν αποδεδειγµένα κάποιος 
υλοποιεί το πρόγραµµα του µειώνουµε τα τέλη της καθαριότητας κατά 20%. 
Αυτή τη στιγµή έχουνε πιστοποιηθεί 33 οικιακοί κοµποστοποιητές, υπάρχουν 
άλλοι τόσοι οι οποίοι έχουν προβλήµατα διότι η ∆ΕΗ του σπιτιού τους δεν είναι 
στο όνοµά τους και περίπου 20 οι οποίοι τους έχουµε κόψει, διότι δεν ήτανε 
σωστή η διαδικασία.   

- Η συνεργασία µας µε την εταιρεία που διαχειρίζεται τα απορρίµµατά µας 
ξεκίνησε το Σεπτέµβριο του 2013 και το Νοέµβριο του 2014 ήταν αποτέλεσµα 
διεθνούς διαγωνισµού που λήγει το Νοέµβριο του 2015. Η η εταιρεία µας έχει 
ενηµερώσει ότι δεν επιθυµεί την ανανέωση της συνεργασίας, οπότε θα µπούµε 
σε διαγωνιστική διαδικασία εκ νέου. Στη διαχείριση των απορριµµάτων το 
αγκάθι είναι το υπόλειµµα. ∆εν έχουνε βρεθεί λύσεις, παρ’ όλο που εµείς 
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έχουµε προσπαθήσει επανειληµµένως, έχουµε έρθει σε συνεργασία µε 
τσιµεντοβιοµηχανίες, έχουµε διαθέσει το υπόλειµµά µας να το επεξεργαστούν, 
αν είναι κατάλληλο για επεξεργασία και παραγωγή RDF. Για τις µπάλες, 
γνωρίζετε πάρα πολύ καλά, είµαστε µαζί στην Επιτροπή, ότι έγινε ένα πείραµα 
παρουσία της Επιτροπής και από το υπόλειµµα, απ’ την επεξεργασία εκ νέου 
του υπολείµµατος, µειώθηκε το υπόλειµµα κατά 70%. Για τις µπάλες η εταιρεία 
µας απάντησε ότι, εγώ διαχειρίστηκα όλες τις µπάλες, ενώ πρέπει να 
προσθέσουµε ότι έφυγε συγκεκριµένο φορτίο και πήγε στην ΑΓΕΤ ΗΡΑΚΛΗΣ. 
Για το λόγο αυτό, τους κρατήσαµε το 20% των χρηµάτων που ήταν να λάβουν 
και συγκεντρωτικά αυτή τη στιγµή είναι ένα πολύ µεγάλο ποσό που τους 
έχουµε κρατήσει, προκειµένου να διασφαλίσουµε τα συµφέροντα του ∆ήµου 
και των συνδηµοτών µας και δεν πρόκειται να ελευθερώσουµε τίποτα, αν δεν 
ολοκληρωθεί το πείραµα.    

- Η συνοικιακή κοµποστοποίηση υλοποιήθηκε και τοποθετηθήκαν 60 
κοµποστοποιητές. Έχουµε καταθέσει τη µελέτη, πώς πήγε ακριβώς η 
συνοικιακή κοµποστοποίηση και νοµίζω ότι ήταν εξαιρετική. Είµαστε βέβαια 
στη διαδικασία συζήτησης, αλλά δεν έχει προχωρήσει κάτι για να ανανεώσουµε 
τη σύµβαση ή οτιδήποτε άλλο.     

 

ΦΑΒΑΣ 

Η ∆ηµοτική Αρχή καταβάλλει κάθε προσπάθεια για την καλύτερη αξιοποίηση του 
Τουριστικού του Ταϋγέτου. Έχουν παρθεί προφυλάξεις, έχει µπει περίφραξη 
µπροστά από το συγκεκριµένο ακίνητο και έχει ανατεθεί στον Πρόεδρο της 
Κοινότητας, στον κ. Ροβολή, η επιτήρησή του. Ως προς το εάν έχουν κλαπεί 
πράγµατα απ’ το συγκεκριµένο ακίνητο, επειδή ήρθα σε επικοινωνία µε τον κ. 
Ροβολή, δεν έχει ακούσει τίποτα, ούτε έχει αντιληφθεί κάτι τέτοιο. Αν υπάρχουν 
συγκεκριµένες καταγγελίες να κατατεθούν γραπτώς και να διερευνηθεί περαιτέρω 
απ’ τις αρµόδιες Υπηρεσίες. 

 

ΚΟΥΤΙΒΑΣ 

- Έχετε σκεφτεί ποτέ ότι εκτός από δικαιώµατα ως κόµµατα ή ως σύλλογοι έχετε 
και υποχρεώσεις; Έχετε ποτέ µαζέψει τα αεροπανώ που κρεµάτε τόσα χρόνια;  
Στο κάτω-κάτω δεν κάνουµε τίποτα παραπάνω από την εφαρµογή των Νόµων.  

- Οι λευκές γραµµές, όπως είναι και στην ελεγχόµενη στάθµευση, ορίζουν την 
τοποθέτηση του αυτοκινήτου εντός του χώρου και σεβασµός των άλλων οι 
οποίοι θέλουν να παρκάρουν. Πώς θα συνετιστούν αυτοί οι άνθρωποι που αντί 
για 5 πάρκινγκ πιάνουν 25; ∆εν έχουνε µια δέσµευση, ως δίπλωµα που έχουν 
πάρει τόσα χρόνια, ότι πρέπει να τηρούν  τη νοµοθεσία;  
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ΚΑΡΑΓΙΑΝΝΗΣ 

- Όσον αφορά στο θέµα των καταπτώσεων, όχι µόνο προς το κοµµάτι αυτό, 
αλλά και στον εθνικό δρόµο προς τη Σπάρτη, έχει γίνει µελέτη και θα γίνει 
δηµοπρασία από την Περιφέρεια που έχει για το σκοπό αυτό 600.000,00 €.     
Το θετικό είναι ότι έχει γίνει ένα κοµµάτι µε καταπτώσεις, δηλαδή, έχει γίνει η 
προστασία και από κει προχωράµε στο υπόλοιπο κοµµάτι που έχει καταγραφεί 
στα περισσότερα επικίνδυνα σηµεία. Αυτό έγινε κατόπιν συνεχών προσπαθειών 
του ∆ήµου προς την Περιφέρεια. 

- Το έργο στην Ανάσταση έχει ξεκινήσει και έχει συγκεκριµένες ηµεροµηνίες. 
Ξεκινήσαµε νωρίς, έγιναν οι παρεµβάσεις στο κοµµάτι του δρόµου, µετέπειτα 
ήρθε η διαδικασία που λέγεται capital και όλα αυτά τα οποία συνέβησαν. Όλα 
τα έργα του ΕΣΠΑ πανελλαδικά είναι σχεδόν σταµατηµένα, πλην εξαιρέσεων. 
Απ’ ότι φαίνεται, πιθανόν σιγά-σιγά, κάποια έργα τα οποία είναι µέσα από το 
ΕΣΠΑ, θα συνεχίσουν να γίνονται σε λίγες µέρες.  

- Ο κόµβος του Ασπροχώµατος έχει µελετηθεί και το θέµα είναι ότι η κίνηση από 
το Καλάµι για να στρίψει προς την Καλαµάτα δεν επιτρέπεται, διότι έχει διπλή 
γραµµή. ∆εν µπορεί να µελετηθεί διαφορετικά το κοµµάτι αυτό. Είναι η 
λειτουργία των φαναριών. Είναι σαφέστατο και το γνωρίζετε.  

  

∆ΗΜΑΡΧΟΣ 

- Είµαι άνθρωπος που πιστεύει και πορεύεται µε κανόνες και νοµίζω τους 
κανόνες πρέπει να τους τηρούµε. Σε όλα τα επίπεδα. Εάν δεν µας αρέσουν οι 
κανόνες τους αλλάζουµε. Εγώ, ως ∆ήµαρχος, ποτέ δεν έχω αρνηθεί να 
συγκληθεί το ∆ηµοτικό Συµβούλιο, να φέρετε θέµατα τα οποία νοµίζετε στην 
ηµερήσια διάταξη, να κάνουµε µία συνεδρίαση µε διαδικασία ελέγχου µόνο και 
τίποτα άλλο, να τα βάλουµε και να κουβεντιάσουµε πέντε ώρες. 

- Για τις εκλογές που έρχονται η ∆ηµοτική Αρχή θα συµβάλλει και µε το λόγο και 
µε την πράξη, όσο είναι δυνατόν, στην ηρεµία η οποία πρέπει να κυριαρχεί σε 
µια τέτοια δηµοκρατική διαδικασία.   

- Στενοχωρούµαι µε αυτά τα οποία ακούστηκαν για κανάλια, διότι οι 
δηµοσιογράφοι ξέρουν καλύτερα από τον καθένα ότι εγώ δεν έχω καµία ειδική 
σχέση, ούτε µε καµία εφηµερίδα, ούτε µε κανένα κανάλι. Εάν υπάρχει κάποιο 
στοιχείο, αυτό να καταγγελθεί, διότι το ρήµα ¨συναλλάσσοµαι¨ έχει από µόνο 
του µία φόρτιση, όχι συναισθηµατική, µία φόρτιση ηθική.   

- Το 8ο ∆ηµοτικό Σχολείο, θα καταβληθεί κάθε προσπάθεια να λειτουργήσει µέσα 
στο Σεπτέµβρη. 

- Η καθαριότητα των σχολείων είναι ένα θέµα κυβερνητικό. Εµείς ως ∆ηµοτικό 
Συµβούλιο έχουµε πάρει και ένα οµόφωνο ψήφισµα γι’ αυτό, αλλά, όπως 
ξέρετε, τα ψηφίσµατα δεν τα λαβαίνουν και υπόψη. Εκείνο το οποίο έχω να πω 
είναι ότι δεν θα αφήσουµε τα παιδιά να κινούνται µέσα στα σκουπίδια.  
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- Τα Κερασούλια είναι ένα παράδειγµα για το πώς η Ελλάδα έφτασε µέχρι εδώ. 
Το Αθλητικό αυτό Κέντρο κατασκευάστηκε µε χρήµατα κρατικά και 
νοµαρχιακά. ∆εν κατασκευάστηκε µε χρήµατα κανενός ιδιώτη. Στήσανε µία 
κατασκευή µε κρατικά χρήµατα παράνοµη, γιατί είναι σε χώρο δασικό και χώρο 
ο οποίος πρέπει να αναδασωθεί. Προφανώς δεν παίρνει ρεύµα γιατί τα 
κτίσµατα είναι παράνοµα. Επειδή πρόσφατα έχει ψηφιστεί ένας Νόµος που µας 
δίνει µία ευελιξία, έχουµε ξεκινήσει µία συνεργασία µε τη ∆ασική Υπηρεσία να 
πάρουµε το χώρο κατά χρήση και να κινήσουµε τη διαδικασία αδειοδότησης 
των συγκεκριµένων εγκαταστάσεων, σύµφωνα µε τις διαδικασίες που 
προβλέπονται απ’ το Νόµο. Πιστεύω να έχει ολοκληρωθεί η σχετική διαδικασία 
σύντοµα, µαζί µε τη γενικότερη αναδιοργάνωση.   

- Ο δρόµος για το Γαρδίκι είναι επαρχιακός δρόµος. Έχω στείλει σειρά εγγράφων 
προς την Περιφέρεια και υπάρχει τώρα σε εξέλιξη µία εργολαβία, η οποία 
προβλέπει κουρτίνες και για το συγκεκριµένο δρόµο και για την Αλαγονία και 
κατά πάσα πιθανότητα απ’ αυτή την εργολαβία θα έχουµε και µερικά µέτρα, 
γιατί θέλει ειδικές κατασκευές, για το δρόµο προς Καρβέλι και Λαδά, γιατί και 
εκεί έχοµε πρόβληµα.   

- Στον κόµβο του Ασπροχώµατος απαγορεύεται η αναστροφή, αυτό λέει ο 
Κ.Ο.Κ. και ο Νόµος. Ο καθένας µε δική του ευθύνη θα κάνει αναστροφή στο 
συγκεκριµένο σηµείο ή θα πηγαίνει στο ΤΕΙ που επιτρέπεται και θα κάνει τη 
µεταβολή. Στο ΤΕΙ, επειδή έχουµε εκεί πέρα κάτι µισοφέγγαρα στο δρόµο και 
έχουν πέσει τρία µηχανάκια, θα πάµε να τα κατεδαφίσοµε, σε συνεννόηση µε 
την Αρχή που έχει την ευθύνη του εθνικού δρόµου και θα κάνουµε 
διαγραµµίσεις ώστε να επιλυθεί αυτό το πρόβληµα.      

- Για τη διαχείριση των απορριµµάτων είµαστε σε µία φάση επαναχάραξης της 
στρατηγικής στο θέµα αυτό. Με το υπόλειµµα γίνεται ένα πείραµα αυτή τη 
στιγµή να µπαίνει σε σάκους ώστε να µειώνεται, µου λένε, κάτω από 10% και 
µπορεί να επιτευχθεί αυτό, να επανακοσκινίζεται, υπάρχει µία πολύ καλή επαφή 
µε την τσιµεντοβιοµηχανία ώστε πλέον το RDF να χρησιµοποιείται απ’ αυτήν. 
Εύχοµαι µετά την ψήφιση του εθνικού σχεδιασµού, να πάµε και στους 
περιφερειακούς σχεδιασµούς, διότι αυτό αν δεν το δεις σχεδιαστικά και αν δεν 
το δεις για όλους τους ∆ήµους δεν λύνεται το πρόβληµα.  Πρέπει συνολικά να 
επιλυθεί το πρόβληµα, διότι όταν έχουµε περιβαλλοντικό ζήτηµα έχουµε για 
όλη την περιοχή.   

- Τα γήπεδα αδειοδοτούνται και η άδεια δίνεται από µία Επιτροπή, η οποία πάει 
και ελέγχει τους χώρους. Είναι θέµα της Επιτροπής να µην δώσει την άδεια αν 
υπάρχει οποιοδήποτε πρόβληµα. Εµείς θα φέρουµε θέµα στο ∆ηµοτικό 
Συµβούλιο, να φτιάξοµε κάποια στάδια, έστω και µε δανεισµό, για να µπορεί να 
προπονείται η νεολαία και να παίζει αγώνες. Κάνουµε ότι µπορούµε. Σχεδόν 
κάθε δύο χρόνια, µε δηµοτικά χρήµατα αποδίδοµε έναν αθλητικό χώρο. 
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- Για την Ανάσταση και την Ανάληψη και το Μέγαρο Χορού λήγουνε οι 
προθεσµίες 30 Νοεµβρίου ή ∆εκεµβρίου. Γι’ αυτό τρέχοµε.  

- Για τη ρύπανση και για τις αφίσες εµείς εδώ κάνουµε αυτά τα οποία επιτάσσει ο 
Νόµος, γι’ αυτό και η πόλη µας το Καλοκαίρι ήταν καθαρή. Ας αλλάξουν οι 
πολιτικοί το Νόµο. Αυτή την εβδοµάδα θα µπούν 6-7 µεγάλα πλαίσια στην 
πόλη, θα έρχεστε να κάνετε µία αίτηση στην Υπηρεσία, να µοιράσετε και αυτά 
τα µεγάλα ταµπλώ και να κάνετε δωρεάν την προβολή σας ενόψει εκλογών.    

- Το Καλαµάτα – Κιτριές είναι δρόµος περιφερειακός. Φταίµε αλλά να φταίµε 
µόνο για τα δηµοτικά, όχι για τα άλλα. 

- Για το πάρκινγκ του Νέδοντα, επειδή έχει µπει ηλεκτρονικός τρόπος ελέγχου, 
όταν δεν το βάλεις µες στον οριοθετηµένο χώρο, το σύστηµα ¨τρελαίνεται¨, 
επειδή ενηµερώνεται η ηλεκτρονική πινακίδα για τα κενά. Όταν κάποιος έχει 
καταλάβει δύο θέσεις, δεν υπάρχει κανένας κενός χώρος, µε αποτέλεσµα να 
υπάρχει πρόβληµα. 

- Η επέκταση της αστικής συγκοινωνίας είναι µια πολύ µεγάλη υπόθεση και δεν 
εξαρτάται από µας. Να έρθει το αστικό ΚΤΕΛ από δω, να συζητήσουµε τη νέα 
είσοδο εναλλακτικά και να ενηµερώσουµε το συνάδελφο, διότι είναι σωστό 
αυτό το οποίο λέει.  

- Για την Πολιτιστική Πρωτεύουσα δεν ανακατεύοµαι. Έχω πει στην Καλλιτεχνική 
Επιτροπή να κάνουν αυτά τα οποία νοµίζουν και δεν έχω καµία αντίρρηση γι’ 
αυτά που µου προτείνετε, να µπείτε όλοι και ακόµα περισσότεροι και να 
βοηθήσετε σε µία κατεύθυνση που εξυπηρετεί τα συµφέροντα του ∆ήµου. 

- Για τον απινιδωτή δεν έχω καµία αντίρρηση, υπό την προϋπόθεση θα 
συµφωνούν οι συνάδελφοί σου, στον Ιατρικό Σύλλογο, γιατί έχουµε γιατρούς 
χειµαζόµενους αυτή τη στιγµή και θα τα χειρίζονται ειδικοί τα µηχανήµατα 
αυτά, διότι ο χειρισµός του απινιδωτή είναι ζήτηµα ειδικού. ∆εν έχω όµως 
καµία αντίρρηση, συνεννοηθείτε εδώ µε τον κ. Γιαννόπουλο, να αγοράσουµε 3-
4 µηχανήµατα και βρείτε το ανθρώπινο δυναµικό που θα είναι γύρω απ’ αυτά. 

- Για την παραλία κάνουµε µία πολύ µεγάλη προσπάθεια να ενταχθούµε σε ένα 
πρόγραµµα ανάπλασης αστικού χώρου, το οποίο έχει προϋπολογισµό 10 
εκατοµµύρια ευρώ. Μία πόλη από κάθε περιφέρεια θα ενταχθεί σε αυτό το 
πρόγραµµα και είµαστε η µοναδική πόλη στην Πελοπόννησο η οποία πληροί τις 
προϋποθέσεις για την ένταξη στο συγκεκριµένο πρόγραµµα ανάπλασης του 
αστικού χώρου. Μελετητικά η παραλία είναι σχεδόν ώριµη από το 2002. 
Υπάρχει σχετική µελέτη η οποία απαιτεί επικαιροποίηση και  όταν φτάσουµε σε 
ένα επίπεδο που µπορούµε να σας ενηµερώσοµε, θα έρθει το θέµα στο 
∆ηµοτικό Συµβούλιο. Σε κάθε περίπτωση, µέχρι το 2019, πρέπει να έχει αλλάξει 
η παραλιακή ζώνη, η ζώνη που φέρνει τα περισσότερα χρήµατα στην πόλη της 
Καλαµάτας και να αυξηθεί ο πλούτος που έρχεται µέσω της παραλίας προς την 
πόλη, προς τους κατοίκους. 
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- Ο φίλος µου ο Θόδωρος ο Μπρεδήµας δεν έχει ποτέ πει στο ∆ηµοτικό 
Συµβούλιο κάτι το αρνητικό όσον αφορά τους πολίτες και όσον αφορά τους 
επαγγελµατίες. Ιδιαίτερα θέµα µετακίνησης ή µείωσης καθισµάτων στον 
ευρύτερο χώρο της πλατείας. Τουναντίον µου είχε πει να βάλουµε καθίσµατα 
και επί της πλατείας. Αυτοί είναι συκοφάντες που τα λένε και το λέγω δηµόσια, 
η στάση σου είναι απολύτως καθαρή γι’ αυτό. Ζητάς για τα συγκεκριµένα 
καταστήµατα χώρο επί της πλατείας εσύ και όχι τη µείωσή τους. 

- Υπάρχει ένα πρόγραµµα, σε συνεργασία µε την κα Φοίφα και µία οµάδα, η 
οποία χειρίζεται τους κοµποστοποιητές. Αυτή η οµάδα παρέχει παιδεία 
περιβαλλοντική. Αν, δηλαδή, οι πολίτες εθιστούν τα οργανικά τους να τα 
ρίχνουνε µέσα στους ξύλινους κάδους, θα έχουµε και φυτόχωµα, δηλαδή θα 
βοηθάµε και τα πάρκα και θα µειωθεί  και ο  όγκος των απορριµµάτων. 
Σύντοµα θα έρθει µε την οµάδα  αυτή  νέα σύµβαση, γίνεται  ένας 
υπολογισµός ότι τα οργανικά που διαχειρίζονται είναι περίπου το βάρος που θα 
διαχειριζόταν ο εργολάβος. Είναι καµιά δεκαριά παιδιά, δεν αποβλέπει στο 
κέρδος, δεν είναι κερδοσκοπική αυτή η οµάδα, περιβαλλοντική είναι και 
βοηθάει γενικότερα.   

- Αύξηση των τελών έχουµε να κάνουµε 5-6 χρόνια: Ο ∆ήµος δεν κάνει 
φοροµπηχτική πολιτική. Άλλοι κάνουνε φοροµπηχτική πολιτική. Για τα 
απορρίµµατα πρέπει να πάµε σε δικό µας µηχανισµό διαχείρισης. Και δικός µας 
µηχανισµός διαχείρισης σηµαίνει: Καινούργια απορριµµατοφόρα, σταθµό 
µεταφόρτωσης, κάδους, και κυρίως, µηχανολογικό εξοπλισµό. Εγώ πιστεύω, 
και δεν είναι καθόλου θεωρητικό, ότι µέσα στο 2015 θα έχουµε ανανεώσει το 
στόλο, θα έχουµε σταθµό µεταφόρτωσης και θα έχουµε κάποια δικά µας 
µηχανήµατα.   

 

ΘΕΜΑΤΑ ΗΜΕΡΗΣΙΑΣ ∆ΙΑΤΑΞΗΣ 

Α. ΤΕΧΝΙΚΑ ΘΕΜΑΤΑ 

361 1.  Έγκριση 1ου ανακεφαλαιωτικού πίνακα εργασιών (1ου 
Α.Π.Ε.) και 1ου Π.Κ.Τ.Μ.Ν.Ε. του έργου «Ανέγερση 8ου 
∆ηµοτικού Σχολείου Καλαµάτας».  

ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ (ΥΠΕΡ οι παρόντες σύµβουλοι της πλειοψηφίας και των 
δηµοτικών παρατάξεων ¨ΑΝΟΙΧΤΟΣ ∆ΗΜΟΣ – ΕΝΕΡΓΟΙ ΠΟΛΙΤΕΣ¨, ¨ΑΛΛΑΓΗ 
ΓΙΑ ΤΟ ∆ΗΜΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨, ¨ΑΝΕΞΑΡΤΗΤΗ ΣΥΜΜΑΧΙΑ ΠΟΛΙΤΩΝ¨ & 
¨ΕΛΛΗΝΙΚΗ ∆ΡΑΣΗ ΓΙΑ ΤΟ  ∆ΗΜΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨ και ΛΕΥΚΟ οι σύµβουλοι της 
δηµοτικής παράταξης ¨ΛΑΪΚΗ ΣΥΣΠΕΙΡΩΣΗ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨) εγκρίνονται ο 1ος ΑΠΕ 
και το 1ο Π.Κ.Τ.Μ.Ν.Ε., σύµφωνα µε την εισήγηση της ∆ιεύθυνσης Τεχνικών 
Υπηρεσιών. 
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362 2.  Έγκριση 1ου ανακεφαλαιωτικού πίνακα εργασιών (1ου 
Α.Π.Ε.) του έργου «Ασφαλτοστρώσεις τµηµάτων 
οδών στις Τοπικές Κοινότητες Ταϋγέτου».  

ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ (ΥΠΕΡ οι παρόντες σύµβουλοι της πλειοψηφίας και των 
δηµοτικών παρατάξεων ¨ΑΝΟΙΧΤΟΣ ∆ΗΜΟΣ – ΕΝΕΡΓΟΙ ΠΟΛΙΤΕΣ¨, ¨ΑΛΛΑΓΗ 
ΓΙΑ ΤΟ ∆ΗΜΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨, ¨ΑΝΕΞΑΡΤΗΤΗ ΣΥΜΜΑΧΙΑ ΠΟΛΙΤΩΝ¨ & 
¨ΕΛΛΗΝΙΚΗ ∆ΡΑΣΗ ΓΙΑ ΤΟ  ∆ΗΜΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨ και ΛΕΥΚΟ οι σύµβουλοι της 
δηµοτικής παράταξης ¨ΛΑΪΚΗ ΣΥΣΠΕΙΡΩΣΗ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨) εγκρίνεται ο 1ος ΑΠΕ, 
σύµφωνα µε την εισήγηση του Τµήµατος Εκτέλεσης Έργων, Συντήρησης & 
Αυτεπιστασίας της ∆ιεύθυνσης Τεχνικών Υπηρεσιών. 

363 3.  Έγκριση παράτασης προθεσµίας εκτέλεσης εργασιών 
του έργου «Κατασκευή ποδηλατόδροµου Αγίου 
Φλώρου».  

ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ (ΥΠΕΡ οι παρόντες σύµβουλοι της πλειοψηφίας και των 
δηµοτικών παρατάξεων ¨ΑΛΛΑΓΗ ΓΙΑ ΤΟ ∆ΗΜΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨, ¨ΑΝΕΞΑΡΤΗΤΗ 
ΣΥΜΜΑΧΙΑ ΠΟΛΙΤΩΝ¨ & ¨ΕΛΛΗΝΙΚΗ ∆ΡΑΣΗ ΓΙΑ ΤΟ ∆ΗΜΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨, ΚΑΤΑ 
οι παρόντες σύµβουλοι της δηµοτικής παράταξης ¨ΑΝΟΙΧΤΟΣ ∆ΗΜΟΣ – ΕΝΕΡΓΟΙ 
ΠΟΛΙΤΕΣ¨ και ΛΕΥΚΟ οι σύµβουλοι της δηµοτικής παράταξης ¨ΛΑΪΚΗ 
ΣΥΣΠΕΙΡΩΣΗ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨) εγκρίνεται η παράταση της προθεσµίας µέχρι 
29/10/2015, σύµφωνα µε την εισήγηση του Τµήµατος Εκτέλεσης Έργων, 
Συντήρησης & Αυτεπιστασίας της ∆ιεύθυνσης Τεχνικών Υπηρεσιών. 

364 4.  Έγκριση παράτασης προθεσµίας εκτέλεσης εργασιών 
του έργου «Ενίσχυση φωτισµού Πάρκων (Ανατολικού 
Κέντρου, ∆υτικού Κέντρου, Πάρκο ΟΣΕ) Υποέργο 1 : 
Πάρκο ΟΣΕ – Αντωνοπούλου – Μητροπέτροβα – 
Φαρών – Άγιος Ιωάννης  Ιστορικό Κέντρο».  

ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ (ΥΠΕΡ οι παρόντες σύµβουλοι της πλειοψηφίας και των 
δηµοτικών παρατάξεων ¨ΑΝΟΙΧΤΟΣ ∆ΗΜΟΣ – ΕΝΕΡΓΟΙ ΠΟΛΙΤΕΣ¨, ¨ΑΛΛΑΓΗ 
ΓΙΑ ΤΟ ∆ΗΜΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨, ¨ΑΝΕΞΑΡΤΗΤΗ ΣΥΜΜΑΧΙΑ ΠΟΛΙΤΩΝ¨  & 
¨ΕΛΛΗΝΙΚΗ ∆ΡΑΣΗ ΓΙΑ ΤΟ  ∆ΗΜΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨ και ΛΕΥΚΟ οι σύµβουλοι της 
δηµοτικής παράταξης ¨ΛΑΪΚΗ ΣΥΣΠΕΙΡΩΣΗ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨) εγκρίνεται η 
παράταση της προθεσµίας µέχρι 26/10/2015, σύµφωνα µε την εισήγηση του 
Τµήµατος Ηλεκτροµηχανολογικών Έργων & Εγκαταστάσεων της ∆ιεύθυνσης 
Τεχνικών Υπηρεσιών. 

365 5.  ∆ιάλυση της σύµβασης της µελέτης περιβαλλοντικών 
επιπτώσεων του έργου «Νέο Σκοπευτήριο 
Καλαµάτας».  

ΟΜΟΦΩΝΑ εγκρίνεται η διάλυση – εκκαθάριση της σύµβασης, σύµφωνα µε την 
εισήγηση του Τµήµατος Εκτέλεσης Έργων, Συντήρησης & Αυτεπιστασίας της 
∆ιεύθυνσης Τεχνικών Υπηρεσιών. 

Β. ΘΕΜΑΤΑ ΠΟΛΕΟ∆ΟΜΙΚΑ 

- 6.  Αποζηµίωση ιδιοκτησίας σε χρήµα που προκύπτει από 
την µε αρ. 1/2001 ∆ιορθωτική της 4/2005 
Μεµονωµένης Πράξης Εφαρµογής της ∆υτικής 
συνοικίας στο Ο.Τ. 796. 

ΑΝΑΒΑΛΛΕΤΑΙ 

- 7.  Συµψηφισµός υποχρεώσεων από και προς ιδιοκτησίες 
που απορρέουν από Πράξεις Εφαρµογής του Ρ.Σ. 
Καλαµάτας. 

ΑΝΑΒΑΛΛΕΤΑΙ 
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Γ. ΘΕΜΑΤΑ ΚΑΘΑΡΙΟΤΗΤΑΣ ΚΑΙ ΑΝΑΚΥΚΛΩΣΗΣ 

366 8.  Σύνταξη τοπικού σχεδίου διαχείρισης αστικών 
στερεών αποβλήτων. 

ΟΜΟΦΩΝΑ εγκρίνονται α) η διαδικασία εκπόνησης του τοπικού σχεδίου 
διαχείρισης (ΤΣ∆) να γίνει από τον ίδιο το ∆ήµο, β) η συγκρότηση οµάδας έργου 
αποτελούµενη από τους 1) ∆ιευθυντή της ∆ιεύθυνσης ∆ιαχείρισης Απορριµµάτων 
&  Οχηµάτων, 2) Προϊσταµένη του Τµήµατος Ανακύκλωσης, 3) αρµόδιο 
Αντιδήµαρχο κ. Βασιλόπουλο Αθανάσιο και 4) ∆ηµοτικό Σύµβουλο κ. 
Θεοφιλόπουλο Ιωάννη, γ) ο ορισµός του χρονοδιαγράµµατος ολοκλήρωσης 
εκπόνησης  του  ΤΣ∆  στο  συντοµότερο δυνατό  χρονικό  διάστηµα  και  δ)  η 
ένταξη του ΤΣ∆ στον επιχειρησιακό σχεδιασµό του ∆ήµου, όπως εισηγήθηκε η 
Επιτροπή Ποιότητας Ζωής µε την υπ’ αριθµ. 54/2015 απόφασή της, σύµφωνα µε 
την πρόταση της ∆ιεύθυνσης ∆ιαχείρισης Απορριµµάτων & Οχηµάτων και όπως 
αυτή συµπληρώθηκε από τον Αντιδήµαρχο κ. Βασιλόπουλο Αθανάσιο. 

367 9.  Σύναψη προγραµµατικής σύµβασης µεταξύ του ∆ήµου 
Καλαµάτας και του ∆ηµοτικού Λιµενικού Ταµείου 
Καλαµάτας για την παροχή υπηρεσίας καθαριότητας 
εντός χερσαίας ζώνης λιµένα Καλαµάτας.  

ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ (ΥΠΕΡ οι παρόντες σύµβουλοι της πλειοψηφίας και των 
δηµοτικών παρατάξεων ¨ΑΝΟΙΧΤΟΣ ∆ΗΜΟΣ – ΕΝΕΡΓΟΙ ΠΟΛΙΤΕΣ¨, ¨ΑΛΛΑΓΗ 
ΓΙΑ ΤΟ ∆ΗΜΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨, ¨ΑΝΕΞΑΡΤΗΤΗ ΣΥΜΜΑΧΙΑ ΠΟΛΙΤΩΝ¨  & 
¨ΕΛΛΗΝΙΚΗ ∆ΡΑΣΗ ΓΙΑ ΤΟ ∆ΗΜΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨, καθώς και η Πρόεδρος του 
Συµβουλίου της ∆ηµοτικής Κοινότητας ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ και ΛΕΥΚΟ οι σύµβουλοι της 
δηµοτικής παράταξης ¨ΛΑΪΚΗ ΣΥΣΠΕΙΡΩΣΗ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨)  εγκρίνεται η σύναψη 
προγραµµατικής σύµβασης, σύµφωνα µε την εισήγηση του Αντιδηµάρχου κ. 
Βασιλόπουλου Αθανασίου. 

368 10.  Τροποποίηση της υπ’ αριθµ. 337/2015 απόφασης του 
∆ηµοτικού Συµβουλίου Καλαµάτας περί της 
αναγκαιότητας διενέργειας της προµήθειας, µέσω 
χρηµατοδοτικής µίσθωσης, τριών απορριµµατοφόρων 
οχηµάτων και ενός σαρώθρου διάρκειας πέντε ετών, 
για τις ανάγκες της ∆ιεύθυνσης ∆ιαχείρισης 
Απορριµµάτων & Οχηµάτων του ∆ήµου Καλαµάτας, 
ως προς τον αριθµό των απορριµµατοφόρων.  

ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ (ΥΠΕΡ οι παρόντες σύµβουλοι της πλειοψηφίας και των 
δηµοτικών παρατάξεων ¨ΑΝΟΙΧΤΟΣ ∆ΗΜΟΣ – ΕΝΕΡΓΟΙ ΠΟΛΙΤΕΣ¨, ¨ΑΛΛΑΓΗ 
ΓΙΑ ΤΟ ∆ΗΜΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨ & ¨ΕΛΛΗΝΙΚΗ ∆ΡΑΣΗ ΓΙΑ ΤΟ ∆ΗΜΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨ 
και ΚΑΤΑ οι σύµβουλοι των δηµοτικών παρατάξεων ¨ΛΑΪΚΗ ΣΥΣΠΕΙΡΩΣΗ 
ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨ & ¨ΑΝΕΞΑΡΤΗΤΗ ΣΥΜΜΑΧΙΑ ΠΟΛΙΤΩΝ¨)  εγκρίνεται η 
τροποποίηση της απόφασης ως προς τον αριθµό των προς προµήθεια 
απορριµµατοφόρων, από τρία σε δύο, σύµφωνα µε την εισήγηση της ∆ιεύθυνσης 
∆ιαχείρισης Απορριµµάτων & Οχηµάτων. 

369 11.  ∆ιάθεση πίστωσης δηµοτικού προϋπολογισµού, οικον. 
έτους 2015, για την κάλυψη της δαπάνης ενηµέρωσης 
δηµοτών, προβολής και ευαισθητοποίησης µε θέµα 
την ανακύκλωση. 

ΟΜΟΦΩΝΑ εγκρίνεται η διάθεση πίστωσης 1.000,00 €, σύµφωνα µε την 
εισήγηση της ∆ιεύθυνσης ∆ιαχείρισης Απορριµµάτων & Οχηµάτων. 
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∆. ΠΟΛΙΤΙΣΤΙΚΑ ΘΕΜΑΤΑ 

370 12.  ∆ιοργάνωση 1ου ∆ιεθνούς Φεστιβάλ Χορωδιών. ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ (ΥΠΕΡ οι παρόντες σύµβουλοι της πλειοψηφίας και των 
δηµοτικών παρατάξεων ¨ΑΛΛΑΓΗ ΓΙΑ ΤΟ ∆ΗΜΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨, ¨ΑΝΕΞΑΡΤΗΤΗ 
ΣΥΜΜΑΧΙΑ ΠΟΛΙΤΩΝ¨ & ¨ΕΛΛΗΝΙΚΗ ∆ΡΑΣΗ ΓΙΑ ΤΟ ∆ΗΜΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨, 
καθώς και η Πρόεδρος του Συµβουλίου της ∆ηµοτικής Κοινότητας ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ, 
ΛΕΥΚΟ οι παρόντες σύµβουλοι της δηµοτικής παράταξης ¨ΑΝΟΙΧΤΟΣ ∆ΗΜΟΣ – 
ΕΝΕΡΓΟΙ ΠΟΛΙΤΕΣ¨ και ΚΑΤΑ οι σύµβουλοι της δηµοτικής παράταξης ¨ΛΑΪΚΗ 
ΣΥΣΠΕΙΡΩΣΗ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨) εγκρίνεται η διοργάνωση του Φεστιβάλ και η 
διάθεση συνολικού ποσού 124.000,00 € για την κάλυψη των εξόδων (53.400,00 
€ ανάθεση δράσεων στην Κοινωφελή Επιχείρηση ¨ΦΑΡΙΣ¨ και 70.600,00 για 
δράσεις που αναλαµβάνει ο ∆ήµος), σύµφωνα µε την εισήγηση του Γραφείου 
Επικοινωνίας, Εθιµοτυπίας & ∆ηµοσίων Σχέσεων. 

Ε. ΟΙΚΟΝΟΜΙΚΑ ΘΕΜΑΤΑ 

371 13.  Έγκριση οικονοµικών στοιχείων 2ου  τριµήνου, οικον. 
έτους 2015, ∆ήµου Καλαµάτας.  

ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ (ΥΠΕΡ οι παρόντες σύµβουλοι της πλειοψηφίας και ΚΑΤΑ 
οι παρόντες σύµβουλοι των δηµοτικών παρατάξεων ¨ΑΝΟΙΧΤΟΣ ∆ΗΜΟΣ – 
ΕΝΕΡΓΟΙ ΠΟΛΙΤΕΣ¨, ¨ΛΑΪΚΗ ΣΥΣΠΕΙΡΩΣΗ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨, ¨ΑΛΛΑΓΗ ΓΙΑ ΤΟ 
∆ΗΜΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨, ¨ΑΝΕΞΑΡΤΗΤΗ ΣΥΜΜΑΧΙΑ ΠΟΛΙΤΩΝ¨ & ¨ΕΛΛΗΝΙΚΗ 
∆ΡΑΣΗ ΓΙΑ ΤΟ ∆ΗΜΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨) εγκρίνονται τα οικονοµικά στοιχεία του 2ου 
τριµήνου, όπως εισηγήθηκε η Οικονοµική Επιτροπή µε την υπ’ αριθµ. 314/2015 
απόφασή της, σύµφωνα µε την πρόταση της ∆ιεύθυνσης Οικονοµικών. 

372 14.  Τροποποίηση τεχνικού προγράµµατος και 
προϋπολογισµού, οικον. έτους 2015, ∆ήµου 
Καλαµάτας.  

ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ (ΥΠΕΡ οι παρόντες σύµβουλοι της πλειοψηφίας και ΚΑΤΑ 
οι παρόντες σύµβουλοι των δηµοτικών παρατάξεων ¨ΑΝΟΙΧΤΟΣ ∆ΗΜΟΣ – 
ΕΝΕΡΓΟΙ ΠΟΛΙΤΕΣ¨, ¨ΛΑΪΚΗ ΣΥΣΠΕΙΡΩΣΗ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨,  ¨ΑΛΛΑΓΗ ΓΙΑ ΤΟ 
∆ΗΜΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨, ¨ΑΝΕΞΑΡΤΗΤΗ ΣΥΜΜΑΧΙΑ ΠΟΛΙΤΩΝ¨ & ¨ΕΛΛΗΝΙΚΗ 
∆ΡΑΣΗ ΓΙΑ ΤΟ ∆ΗΜΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨) εγκρίνεται η τροποποίηση: 

1.  του Τεχνικού Προγράµµατος, σύµφωνα µε την εισήγηση του Τµήµατος 
Προγραµµατισµού & Ευρωπαϊκών Θεµάτων της ∆ιεύθυνσης 
Προγραµµατισµού, Ανάπτυξης & Ευρωπαϊκών Θεµάτων   και 

2.  του Προϋπολογισµού ∆ήµου Καλαµάτας, οικον. έτους 2015, όπως εισηγήθηκε 
η Οικονοµική Επιτροπή µε την υπ’ αριθµ. 317/2015 απόφασή της, σύµφωνα 
µε την πρόταση του Τµήµατος Λογιστηρίου της ∆ιεύθυνσης Οικονοµικών. 

373 15.  Λύση σύµβασης µίσθωσης του ακινήτου όπου 
στεγαζόταν το 13ο Νηπιαγωγείο Καλαµάτας.  

ΟΜΟΦΩΝΑ εγκρίνεται η λύση της σύµβασης, σύµφωνα µε την εισήγηση του 
Τµήµατος ∆ηµοτικής Περιουσίας & ∆ιαχείρισης Κοιµητηρίων της ∆ιεύθυνσης 
Οικονοµικών. 
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374 16.  Ετήσια συνδροµή σε εφηµερίδες, περιοδικά και 
ηλεκτρονικά µέσα (πρόσβαση µέσω διαδικτύου).   

ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ (ΥΠΕΡ οι παρόντες σύµβουλοι της πλειοψηφίας και των 
δηµοτικών παρατάξεων ¨ΑΝΟΙΧΤΟΣ ∆ΗΜΟΣ – ΕΝΕΡΓΟΙ ΠΟΛΙΤΕΣ¨, ¨ΛΑΪΚΗ 
ΣΥΣΠΕΙΡΩΣΗ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨, ¨ΑΛΛΑΓΗ ΓΙΑ ΤΟ ∆ΗΜΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨ & 
¨ΕΛΛΗΝΙΚΗ ∆ΡΑΣΗ ΓΙΑ ΤΟ  ∆ΗΜΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨ και ΚΑΤΑ οι σύµβουλοι της 
δηµοτικής παράταξης ¨ΑΝΕΞΑΡΤΗΤΗ ΣΥΜΜΑΧΙΑ ΠΟΛΙΤΩΝ¨) εγκρίνεται η 
ανανέωση των υπαρχουσών συνδροµών, για ένα έτος, σύµφωνα µε την εισήγηση 
του Τµήµατος Προµηθειών & Αποθήκης της ∆ιεύθυνσης Οικονοµικών. 

375 17.  Επιστροφή ποσών σε δηµότες.  ΟΜΟΦΩΝΑ εγκρίνεται η επιστροφή, σύµφωνα µε τις εισηγήσεις του Τµήµατος 
∆ηµοτικών Προσόδων της ∆ιεύθυνσης Οικονοµικών και του Τµήµατος Ελέγχου & 
Τήρησης Λειτουργίας Καταστηµάτων & Επιχειρήσεων της ∆ιεύθυνσης ∆ηµοτικής 
Αστυνοµίας.   

376 18.  ∆ιαγραφή ποσών από βεβαιωτικούς – χρηµατικούς 
καταλόγους.  

ΟΜΟΦΩΝΑ εγκρίνεται η διαγραφή, σύµφωνα µε τις εισηγήσεις των Τµηµάτων 
Ταµειακής Υπηρεσίας και ∆ηµοτικών Προσόδων της ∆ιεύθυνσης Οικονοµικών. 

ΣΤ. ∆ΙΟΙΚΗΤΙΚΑ ΘΕΜΑΤΑ 

377 19.  Χορήγηση – ανανέωση αδειών παραγωγών λαϊκών 
αγορών. 

ΟΜΟΦΩΝΑ εγκρίνεται η χορήγηση άδειας παραγωγού πωλητή λαϊκών αγορών 
στους, Αλειφέρη Κωνσταντίνα, Ίσσαρη Άννα, Ρετσίνη Αστερόπη, Σπυράκη 
Αντωνία, Καλαµαρά Μιχαήλ, Μιχαλοπούλου Ουρανία, Μανδαλώζη Αγγελική, 
Παπαβασιλόπουλο Αθανάσιο, Μπούχαλη Σταύρο, Μπρούµα Ελευθέριο, Παρθένιου 
Σταυρούλα, Μπάλα Σοφία, Σακελλαρίου Χρήστο και Παπαδόπουλο Ιωάννη, 
σύµφωνα µε την εισήγηση του Τµήµατος Ρύθµισης Εµπορικών ∆ραστηριοτήτων 
της ∆ιεύθυνσης Προγραµµατισµού, Ανάπτυξης & Ευρωπαϊκών Θεµάτων. 

378 20.  Μετακινήσεις ∆ηµάρχου, Αντιδηµάρχων και 
∆ηµοτικών Συµβούλων.  

ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ (ΥΠΕΡ οι παρόντες σύµβουλοι της πλειοψηφίας και των 
δηµοτικών παρατάξεων ¨ΑΝΟΙΧΤΟΣ ∆ΗΜΟΣ – ΕΝΕΡΓΟΙ ΠΟΛΙΤΕΣ¨, ¨ΑΛΛΑΓΗ 
ΓΙΑ ΤΟ ∆ΗΜΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨, ¨ΑΝΕΞΑΡΤΗΤΗ ΣΥΜΜΑΧΙΑ ΠΟΛΙΤΩΝ¨  & 
¨ΕΛΛΗΝΙΚΗ ∆ΡΑΣΗ ΓΙΑ ΤΟ  ∆ΗΜΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨ και ΛΕΥΚΟ οι σύµβουλοι της 
δηµοτικής παράταξης ¨ΛΑΪΚΗ ΣΥΣΠΕΙΡΩΣΗ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨) εγκρίνονται οι 
µετακινήσεις του κ. ∆ηµάρχου, α) στις 28/7/2015 στην Αθήνα (ΥΠ. ΠΑΡΑΓ. 
ΑΝΑΣΥΓΚΡΟΤ. και ΥΠ. ΠΕΡΙΒΑΛ. & ΕΝΕΡΓΕΙΑΣ), β) στις 13/8/2015 στην Αθήνα 
(ΥΠ. ΠΟΛΙΤΙΣΜΟΥ), γ) στις 19/8/2015 στην Αθήνα (ΥΠ. ΠΕΡΙΒΑΛ. & ΕΝΕΡΓΕΙΑΣ) 
και δ) στις 25/8/2015 στην Αθήνα (Γ.Γ. ∆ΗΜ. ΕΠΕΝ∆ΥΣΕΩΝ και ΥΠ. 
ΥΠΟ∆ΟΜΩΝ). 

Ζ. ΘΕΜΑΤΑ ΝΟΜΙΚΩΝ ΠΡΟΣΩΠΩΝ 
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379 21.  Έγκριση της υπ΄ αριθµ. 233/2015 απόφασης του 
∆ιοικητικού Συµβουλίου του ∆ηµοτικού Λιµενικού 
Ταµείου Καλαµάτας, η οποία αφορά στην 
αναµόρφωση του προϋπολογισµού, οικον. έτους 
2015, του νοµικού προσώπου. 

ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ (ΥΠΕΡ οι παρόντες σύµβουλοι της πλειοψηφίας και της 
δηµοτικής παράταξης  ¨ΕΛΛΗΝΙΚΗ ∆ΡΑΣΗ ΓΙΑ ΤΟ ∆ΗΜΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨ και ΚΑΤΑ 
οι παρόντες σύµβουλοι των δηµοτικών παρατάξεων ¨ΑΝΟΙΧΤΟΣ ∆ΗΜΟΣ – 
ΕΝΕΡΓΟΙ ΠΟΛΙΤΕΣ¨, ¨ΛΑΪΚΗ ΣΥΣΠΕΙΡΩΣΗ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨, ¨ΑΛΛΑΓΗ ΓΙΑ ΤΟ 
∆ΗΜΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨ & ¨ΑΝΕΞΑΡΤΗΤΗ ΣΥΜΜΑΧΙΑ ΠΟΛΙΤΩΝ¨) εγκρίνεται η υπ’ 
αριθµ. 233/2015 απόφαση του ∆ιοικητικού Συµβουλίου του νοµικού προσώπου. 

380 22.  Έγκριση της υπ΄ αριθµ. 9/2015 απόφασης του 
∆ιοικητικού Συµβουλίου του ∆ηµοτικού Πνευµατικού 
Κέντρου Καλαµάτας ¨Πανταζοπούλειος Λαϊκή Σχολή¨, 
µε την οποία εγκρίθηκε ο ταµειακός απολογισµός, 
οικον. έτους 2014, του νοµικού προσώπου.  

ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ (ΥΠΕΡ οι παρόντες σύµβουλοι της πλειοψηφίας και των 
δηµοτικών παρατάξεων ¨ΑΛΛΑΓΗ ΓΙΑ ΤΟ ∆ΗΜΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨, ¨ΑΝΕΞΑΡΤΗΤΗ 
ΣΥΜΜΑΧΙΑ ΠΟΛΙΤΩΝ¨ & ¨ΕΛΛΗΝΙΚΗ ∆ΡΑΣΗ ΓΙΑ ΤΟ ∆ΗΜΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨ και 
ΛΕΥΚΟ οι παρόντες σύµβουλοι των δηµοτικών παρατάξεων ¨ΑΝΟΙΧΤΟΣ ∆ΗΜΟΣ 
– ΕΝΕΡΓΟΙ ΠΟΛΙΤΕΣ¨ & ¨ΛΑΪΚΗ ΣΥΣΠΕΙΡΩΣΗ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨) εγκρίνεται η υπ’ 
αριθµ. 9/2015 απόφαση του ∆ιοικητικού Συµβουλίου του νοµικού προσώπου και 
ο απολογισµός οικον. έτους 2014, ο οποίος ανακεφαλαιωτικά παρουσιάζει: 

ΕΣΟ∆Α 183.720,05 € 

ΕΞΟ∆Α 166.305,54 € 

ΧΡΗΜΑΤΙΚΟ ΥΠΟΛΟΙΠΟ 17.414,51 € 
 

381 23.  Έγκριση της υπ΄ αριθµ. 103/2015 απόφασης του 
∆ιοικητικού Συµβουλίου της Κοινωφελούς Επιχείρησης 
∆ήµου Καλαµάτας ¨ΦΑΡΙΣ¨, µε την οποία εγκρίθηκε ο 
Ισολογισµός αποτελεσµάτων κα η Έκθεση 
Πεπραγµένων, χρήσης 2014, της επιχείρησης.  

ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ (ΥΠΕΡ οι παρόντες σύµβουλοι της πλειοψηφίας, ΛΕΥΚΟ οι 
παρόντες σύµβουλοι των δηµοτικών παρατάξεων ¨ΑΝΟΙΧΤΟΣ ∆ΗΜΟΣ – 
ΕΝΕΡΓΟΙ ΠΟΛΙΤΕΣ¨, ¨ΛΑΪΚΗ ΣΥΣΠΕΙΡΩΣΗ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨,  ¨ΑΝΕΞΑΡΤΗΤΗ 
ΣΥΜΜΑΧΙΑ ΠΟΛΙΤΩΝ¨ & ¨ΕΛΛΗΝΙΚΗ ∆ΡΑΣΗ ΓΙΑ ΤΟ ∆ΗΜΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨ και 
ΚΑΤΑ οι σύµβουλοι της δηµοτικής παράταξης ¨ΑΛΛΑΓΗ ΓΙΑ ΤΟ ∆ΗΜΟ 
ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨) εγκρίνεται η υπ’ αριθµ. 103/2015 απόφαση του ∆ιοικητικού 
Συµβουλίου της επιχείρησης. 

Καλαµάτα  1 Σεπτεµβρίου 2015  
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